Issa Ibrahim & Partners Company	
Occupational Health, Safety and Environm	nent Policy



شركة عيسى إبراهيم وشركاه

سياسة السلامة والصحة المهنية والبيئة

شركة عيسى إبراهيم وشركاه ذات الرقم الوطني (200026923) رائدة صناعة المواد الغذائية - الملح، وتخدم قطاعات متنوعة في الأسواق الأردنية والأسواق المحيطة، والعالمية ذات العلامات التجارية الشهيرة والجودة العالمية محيث تقدم أفضل جودة للمنتجات من خلال مواكبة أعلى معايير الجودة وممارسات التصنيع الجيدة. تلتزم الشركة التزاماً راسخاً بتطبيق نظام سلامة وصحة مهنية وبيئة فعال ومرن، بهدف المحافظة على سلامة وصحة موظفها والبيئة المحيطة، وكافة الاشخاص الذين يملكون حق الدخول إلى مواقع عملها، وتؤكد الشركة التزامها بما يلى: -

- 1. الحد من إصابات العمل والأمراض المهنية، والمخاطر البيئية المحتملة ، والتقليل منها إلى أدنى حد ممكن وصولاً إلى موقع عمل آمن، وبيئة عمل ملائمة وحماية البيئة
- 2. وتؤكد الشركة على التزامها بكافة القوانين والتشريعات المحلية والدولية والمتطلبات الأخرى ذات العلاقة بالسلامة والصحة المهنية والبيئة، واجراء التحسين والتطوير المستدام لنظام السلامة والصحة المهنية.
 - 3. تحديد وتعريف وتقييم كافة المخاطر، ووضع إجراءات الوقاية والسيطرة علها، بهدف تقليل احتمالية حدوثها، والتخفيف من شدة آثارها إذا حدثت.
 - 4. توفير معدات الوقاية الشخصية الملائمة لحماية الموظفين.
 - 5. وضع إجراءات السيطرة والوقاية لحماية كافة الأشخاص الذين يملكون حق الدخول إلى مواقع عمل الشركة، أو قد يتأثرون بنشاطاتها.
- 6. تقديم التدريب الضروري لموظفها على الأمور المتعلقة بالسلامة والصحة المهنية، للتأكد من التزامهم بمسؤولياتهم تجاه السلامة والصحة المهنية، وتطبيقها من قبل كافة المستويات الوظيفية في الشركة.
 - 7. التقليل من المخاطر والتأثيرات البيئية الناتجة من نشاطات الشركة والتخلص مُنَّ النفايات حسب خطورتها وتصنيفها
 - 8. تشجع الشركة موظفيها على لعب دور حيوي ومسؤول في المحافظة على سلامة موقع العمل من خلال: -
 - الانخراط والمشاركة في نظام السلامة والصحة المهنية والبيئة والاستدامة من خلال اجراء تقييم المخاطر ومشاركة اجتماعات لجنة السلامة
 - اتباع الاجراءات الصحيحة واستخدام المعدات السليمة
 - ارتداء ملابس ومعدات الوقاية عندما يتطلب الامر منهم ذلك
 - التبليغ عن أي مرض أو شعور بعدم الارتياح بأسرع ما يمكن
 - التأكد من التبليغ عن أي حوادث وشيكة او حوادث حدثت
 - مساعدة الموظفين الجدد، المتدربين، والزوار في موقع العمل على الفهم الصحيح لإجراءات السلامة، والغاية من وجودها.
 - تبليغ المسؤول المباشر عن أي أمر له علاقة بالسلامة والصحة المهنية
 - المحافظة على نظافة موقع العمل لتلافى خطر التعثر والسقوط والمحافظة على سلامة المواد المنتجة.
 - 9. ايصال هذه الرسالة إلى كافة الموظفين والجهات الاخرى ذات العلاقة بحيث تضمن مشاركتهم وتنفيذهم الفعال لنظام السلامة المعمول به في الشركة.
- 10. تلتزم الشركة للسعي وتطوير نظام ادارة السلامة والصحة المهنية والبيئة والاستدامة للتوافق مع الاجراءات القياسية العالمية للحفاظ على نظام عمل متين من خلال الاستمرارية للحصول على شهادات الايزو مثل 45001:2018 الاستمرارية للحصول على شهادات الايزو مثل 45001:2018 الاستمرارية للحصول على شهادات الايزو مثل 45001:2018 المتعربة المتعر
 - 11. تلتزم الشركة بتبني هذه السياسة، على أن تكون خاضعة للمراجعة دورماً.

التوقيع	التاريخ	الوظيفة	Kma
مياني الرامل الرامل المرامل ال	300/0/1	1/20	عام عصرى: براهم
A FIRE OF CO.			

Issa Ibrahim & Partners Company

Occupational Health, Safety and Environment Policy



شركة عيسى إبراهيم وشركاه

سياسة السلامة والصحة المهنية والبيئة

Issa Ibrahim & Partners Company with National Number (200157750) is a pioneer in the food industry - salt, serving various sectors in the Jordanian markets and surrounding markets, and international markets with famous brands and high quality, providing the best quality products by keeping up with the highest quality standards and good manufacturing practices.

The company is firmly committed to implementing an effective and flexible occupational safety and health and environment system, with the aim of preserving the safety and health of its employees and the surrounding environment, and all persons who have the right to enter its work sites, and the company confirms its commitment to the following:

- Reducing work injuries and occupational diseases, and potential environmental risks, and reducing them to the minimum possible level to reach a safe work site, a
 suitable work environment and environmental protection.
- 2. The company confirms its commitment to all local and international laws and regulations and other requirements related to occupational safety and health and the environment and carrying out sustainable improvement and development of the occupational safety and health system.
- Identifying, defining, and evaluating all risks, and developing prevention and control procedures, with the aim of reducing the possibility of their occurrence, and
 mitigating the severity of their effects if they occur.
- 4. Providing appropriate personal protective equipment to protect employees.
- 5. Establishing control and prevention procedures to protect all persons who have the right to enter the company's work sites or may be affected by its activities.
- 6. Providing the necessary training for its employees on matters related to occupational safety and health, to ensure their commitment to their responsibilities toward occupational safety and health, and their application by all functional levels in the company.
- 7. Reducing the risks and environmental impacts resulting from the company's activities and disposing of waste according to its hazard and classification.
- 8. The company encourages its employees to play a vital and responsible role in maintaining the safety of the workplace through: -
- Engaging and participating in the occupational health and safety system, the environment and sustainability by conducting a risk assessment and participating in safety committee meetings
- Following the correct procedures and using the correct equipment
- Wearing protective clothing and equipment when required
- Reporting any illness or feeling of discomfort as soon as possible
- Ensuring that any imminent accidents or incidents are reported.
- Helping new employees, trainees, and visitors to the workplace to correctly understand safety procedures and the purpose of their existence.
- Informing the direct supervisor of any matter related to occupational health and safety.
- 9. Maintaining the cleanliness of the workplace to avoid the risk of tripping and falling and maintaining the safety of the produced materials.
- 10. Conveying this message to all employees and other relevant parties to ensure their participation and effective implementation of the safety system in force in the company.
- 11. The company is committed to striving and developing the occupational health, safety, environment, and sustainability management system to comply with global standard procedures to maintain a solid work system through the continuity of obtaining ISO certificates such as ISO 14001 2015, ISO 45001:2018.
- 12. The company is committed to adopting this policy if it is subject to periodic review.

Name	Position	Dare	Sign
AMEN/MONEMED/ESSA/BYG	Manager	1/2/2025	U/)
ma more completing	hem		19